



signs
Think Professional

ACE

ADVERTISING & PUBLICITY

www.ace4advertising.com

Our Vision

To be one of the top Advertising and Marketing Agencies and to become well-known in terms of Creativity, Reliability, and Sustainability.

رؤيتنا

أن نكون واحدة من أفضل وكالات الإعلان والتسويق التي تُعرف بالإبداع والموثوقية العالية والاستدامة.



Our Mission

We are a communication and creativity firm committed to delivering brilliant ideas and high quality implementation in advertising, event management, marketing, and Public Relations services.

We think out of the box to provide reliable and goal oriented services to our clients in order to exceed their expectations.

رسالتنا

نحن شركة متخصصة بالاتصال والإبداع، ملتزمون بتقديم الأفكار المتألقة بأعلى معايير الجودة في: خدمات الإعلان، إدارة الأحداث، التسويق، العلاقات العامة.

نحن نفكر دائماً خارج المعهود لتقديم خدمات ذات موثوقية، تحقق الأهداف المرجوة لعملائنا وتساعدنا على تخطي جميع توقعاتهم.



Advertising

We understand the importance of effectively delivering each company's message to its target audience. Our professional team works to understand our clients, unique strengths and identify their customers' needs. We fully invest into designing the most creative communication and advertising strategy to ensure each product or service gets the attention it deserves.

الخدمات الإعلانية

نحن نؤمن بأهمية الإيصال الفعال لرسائل عملائنا إلى جمهورهم المستهدف، لذا نعمل معهم لفهم تطلعاتهم ونقاط القوة التي يتفردون بها، ومن ثم نستثمر كامل خبراتنا لتصميم إستراتيجية الاتصال والإعلان بشكل يضمن لجميع منتجاتهم وخدماتهم الاهتمام الذي تستحقه.



Event Management

Corporate events, sports contests, festivals, exhibitions and conferences are exciting aspects of clients' activities. We have our own methodology in planning special events, and we aim to support lasting memories for our clients.

Our team is dedicated to ensure perfection in all aspects of any special occasion.

إدارة الأحداث

إن المؤتمرات والمعارض والمناسبات والمهرجانات والفعاليات الرياضية هو الجانب المثير لأنشطة العملاء. ونحن لدينا منهجية خاصة في إدارة هذه الفعاليات والأنشطة وهدفنا الرئيسي خلق ذكريات لا تنسى للعملاء ولجميع الحاضرين. ونسعى من خلال إدارة الأحداث إلى تحقيق الكمال بشكل يفوق التوقعات في جميع المناسبات.



Marketing

Today's progressive marketing involves more than catchy slogans to drive sale.

True marketing involves analysis of the company's strengths and values as they relate to customers.

Identifying the target market and developing a marketing strategy are vital to build lasting relationships with the community.

Cooperating with our partners and consultants worldwide, we develop strategies to ensure brand positioning is in the right place to build strong brand appreciation based on market research and studies.

Our marketing strategies simply reach the target audience and concentrate on raising brand loyalty.

التسويق

لا يعتمد التسويق الحديث اليوم على الشعارات الجذابة فقط لزيادة المبيعات، بل يعتمد بشكل رئيسي على قيم الشركات ومدى ارتباطها بعملائها.

ونحن نحدد أولاً الأسواق والشرائح المستهدفة ونقوم بتطوير إستراتيجية تسويق تعتمد على بناء علاقة قوية بين العميل والشرائح المعنية، بالتعاون مع شركائنا واستشارييننا في جميع أنحاء العالم، حيث نعمل على بناء وتطوير إستراتيجية العلامات التجارية عبر دراسات تفصيلية وبحثية ووضعها في المكان الذي تستحقه كعلامة قوية يحترمها الجميع.

إن إستراتيجية التسويق الخاصة بنا تقوم بكل بساطة على الوصول للشرائح المستهدفة والتركيز على زيادة ولاء العملاء للعلامة التجارية.



Web Design

We provide a full range of web design and branding services ranging from the most basic website designs, to ecommerce solutions, affordable SEO.

تصميم مواقع

تقوم شركتنا على تصميم مواقع الإنترنت بدءاً من أدق التفاصيل وحتى الوصول إلى الموقع المتكامل بمجمله، تطبيقات الويب، ومواقع الفلاش وذلك بالالتزام بدقة المواعيد وبسعر منافس.





ADVERTISING & PUBLICITY

Riyadh - Square District el washm St., 4th Floor
Office No. 80 P.O.Box 6720 Riyadh
Tel.: 0114090889 Ext. 107-108
Mob.: 0568396157 - 0541370781- 0566042799

الرياض - حي المربع - ش الوشم مجمع المربع التجاري
الدور الرابع مكتب ٨٠ ص ب ٦٧٢٠ الرياض ١٤٧٤٦
ت: ٠١٤٠٩٠٨٨٩، تحويلة ١٠٧ - ١٠٨
جوال ٠٥٤١٣٧٠٧٨١ - ٠٥٨٣٩٦١٥٧ - ٠٥٦٦٠٤٢٧٩٩